



HÔTEL BARRIÈRE
LE MAJESTIC
CANNES

EXPÉRIENCES & DÉCOUVERTES

EXPERIENCES & DISCOVERIES

Dimanche 5 janvier 2020

Sunday, January 5th 2020



MÉTÉO WEATHER FORECAST

3 ° C - Nuageux
37,4 ° F - Cloudy

Après-Midi

12 ° C - Ensoleillé
53.6 ° F - Sunny

SAVOURER

FOUQUET'S

Du jeudi 2 au lundi 6 janvier, la Brasserie Fouquet's vous accueille pour célébrer l'Épiphanie ! Une galette des Rois signée Pierre Gagnaire.

SAVOUR

FOUQUET'S

From Thursday, January 2nd to Monday, January 6th, Fouquet's Brasserie welcomes you to celebrate Epiphany! A galette des Rois created by Pierre Gagnaire.

ACTIVITÉS BARRIÈRE

SE DIVERTIR

CASINO BARRIERE CANNES LE CROISSETTE

Rien ne va plus, les jeux sont faits ! Retrouvez tables de jeux, machines à sous, jeux électroniques, et tables de poker au Casino Barrière Le Croisette.

HAVE FUN

BARRIERE CANNES LE CROISSETTE CASINO

End of bets, nothing goes on the table! Discover our games tables, slot machines, electric games, and poker tables at Casino Barrière Le Croisette.

S'INFORMER

SE CULTIVER

APPLICATION HÔTELS BARRIÈRE

MUSEE BONNARD - LE CANNET

Retrouvez les actualités de votre hôtel Le Majestic et les événements dédiés à ceux de Pierre Bonnard, figure marquante de l'art des XXe et XXIe siècles.

EDUCATE YOURSELF

GET INFORMED

BONNARD MUSEUM - LE CANNET

Find the latest news about your hotel Le Majestic and the summer events on the Core masterpiece of Pierre Bonnard, a leading figure in 19th and 20th century art.

Soirée

2 ° C - Ciel clair
35,6 ° F - Clear sky

Nuit

Lever du soleil : 8h05

Coucher du soleil : 17h09

Sunrise: 8:05am

Sunset 5:09pm

RÉVEILLONNER

FOUQUET'S

A l'occasion des soirées Noël Russe, découvrez notre suggestion de plats du jeudi 2 janvier au mardi 7 janvier au Fouquet's !

CELEBRATE

FOUQUET'S

On the occasion of the Russian Christmas evenings, discover our suggestion of dishes from Thursday, January 2nd to Tuesday, January 7th at Fouquet's!

JOUER

ESCAPE GAME DIGITAL MAJESTIC ADVENTURE

Tentez de devenir le grand vainqueur du tournoi des sorciers en participant au premier Escape Game Digital grandeur nature au sein d'un hôtel 5 étoiles !

PLAY

DIGITAL ESCAPE GAME MAJESTIC ADVENTURE

Try to become the great winner of the wizard tournament by participating to the first life-sized Digital Escape Game in a 5-star hotel!

S'AMUSER

STUDIO BY PETIT VIP

Les enfants s'initient à l'Art Musical toute la journée à travers de nombreuses activités. Goûter au studio à 16h00 !

ENJOY

STUDIO BY PETIT VIP

Children are introduced to Music Art all day long through numerous activities. Snack at the studio at 4pm!

CONTACTER LA CONCIERGERIE

Télécharger l'application Hôtels Barrière pour rester connecté

CONTACT CONCIERGE SERVICE

Download the Hôtels Barrière app to stay in touch.

